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Røysting 
 
Det var 14 representantar til stades. 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkesutvalet tar program for utbetring av flaskehalsar for tømmertransport til orientering og har ikkje 

merknadar til fordeling av tilskot for perioden 2020-2021. 
 

2. Fram til program for perioden 2021-2022 skal utarbeidast er det viktig at skog- og trenæringa i 
samarbeid med Statens vegvesen og fylkeskommunen kjem fram til kva bruer som kan ha størst 
nytteverdi å utbetre og melde dette inn til Vegdirektoratet. 
 

3.  Det er eit stort behov for oppgradering av infrastruktur for å betre framkome for tømmertransport på 
fylkesvegnettet, som også får positiv effekt for anna tungtransport. I Hordaland er det i tillegg til bruer 
ofte bæreevna og standarden på fylkesvegen som er flaskehalsen. Det er derfor både behov for å 
auke løyvinga til ordninga og utvide den til å kunne gjelde tiltak for å utbetre flaskehalsar på vegane. 

 


